
Protokół z posiedzenia  
Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeostwa Publicznego 

z dnia 20 czerwca 2011 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  
ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie w dniu 20 czerwca 2011 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Kuczera Rafał  
Łud Adam 
Dawydzik Artur 
Kiszkis Jacek  
Piegza Gerard 
Marek Smaruo 
oraz Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss; Zastępca Wójta – Stefan Hajda; Skarbnik Gminy – 
Lucyna Kaminska-Kwiek. 
Przewodniczący przywitał obecnych na posiedzeniu radnych i przedstawił zebranym porządek 
posiedzenia.  

Porządek posiedzenia: 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2011 – 2023. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2011 rok. 

3. Projekt uchwały w sprawie nabycia od Przedsiębiorstwa Usługowo Badawczo-Projektowego 

„DYNAMIKA” Sp. z o.o. udziałów PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o. w Krupskim Młynie. 

4. Projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Krupski Młyn. 

5. Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Krupski Młyn na lata 2011 – 2015. 

6. Zapoznanie się z ofertą Spółki MEDI-MED. z siedzibą w Tarnowskich Górach dot. dzierżawy 

oraz wykupu nieruchomości po dawnym Ośrodku Zdrowia.  

7. Sprawy bieżące. 

Skarbnik Gminy wnioskowała o rozszerzenie porządku o pkt 2 a o treści: Projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przeznaczonego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„Zagospodarowanie terenu sportowo-rekreacyjnego w gminie Krupski Młyn.” oraz pkt 2 b o treści: 
”Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przeznaczonego na 
sfinansowanie deficytu budżetowego Gminy Krupski Młyn.” 
Zastępca Wójta  Gminy wnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia o pkt 5 a o treści: „ Projekt 
uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników.” 
Wniosek Skarbnika oraz Zastępcy Wójta dotyczący rozszerzenia porządku został przyjęty jednogłośnie 
przez radnych. 
 
Ad. 1. 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2011 – 2023. 
 Skarbnik Gminy przedstawiła radnym treśd zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 
2011 – 2023. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione zmiany w prognozie. 
 
Ad. 2. 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2011 rok. 
Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy. 
 
Ad. 2 a.  
 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przeznaczonego na 
realizację zadania inwestycyjnego pn.: ”Zagospodarowanie terenu sportowo-rekreacyjnego w gminie 
Krupski Młyn.” 



Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego mian w budżecie gminy. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 2 b.  
 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przeznaczonego na 
sfinansowanie deficytu budżetowego Gminy Krupski Młyn. 
Skarbnik Gminy przedstawiła informację na temat zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
przeznaczonego na sfinansowanie deficytu. 
          Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przedstawionym projektem uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przeznaczonego na sfinansowanie deficytu budżetowego.  
              
Ad. 3. 
 Projekt uchwały w sprawie nabycia od Przedsiębiorstwa Usługowo Badawczo Projektowo 
„Dynamika” Sp. z o.o. udziałów PEC „Ciepłogaz” Sp. z o.o. w Krupskim Młynie. 
           Zastępca Wójta Gminy przedstawił uzasadnienie dotyczące podjęcia uchwały. 
Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym projektem i pozytywnie go zaopiniowali. 
 
Ad. 4. 
 Projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Krupski Młyn. 
Zastępca Wójta przedstawił rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego dot. unieważnienia  
przedmiotowej uchwały wraz z projektem uchwały. 
 Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w 
sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Krupski Młyn. 
 
Ad. 5.   
 Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem gminy Krupski Młyn na lata 2011 – 2015. 
Zastępca Wójta przedstawił rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego dot. unieważnienia 
przedmiotowej uchwały. 
             Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym projektem i pozytywnie go zaopiniowali. 
Wnioskowali jednocześnie, aby zastanowid się nad zmianą ilości lokatorów deklarujących zakup 
zajmowanego lokalu.  
 
Ad. 5 a.   
 Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
Zastępca Wójta przedstawił obecnym pismo Prezesa Sądu Rejonowego dot. wybory nowych 
ławników, w związku z koocząca się w październiku br. kadencją oraz projekt uchwały w sprawie 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 Komisja 5-cioma głosami wytypowała kandydata do zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników: p. Gerarda Piegzę, który wyraził zgodę.  
 
Ad. 6. 
Zapoznanie się z oferta spółki Medi-Med. z siedzibą w Tarnowskich Górach dot. dzierżawy oraz 
wykupu nieruchomości po dawnym Ośrodku Zdrowia.  
Sekretarz Gminy przedstawił zebranym treśd oferty spółki dot. dzierżawy – radni przyjęli je bez uwag, 
z wyjątkiem radnego Łucia, który wstrzymał się z decyzją do sesji.  
Wójt Murowski wyjaśnił, że jeśli radni wyrażą pozytywną opinię na temat dzierżawy, wtedy projekt 
uchwały będzie zawierał szczegółowy zakres przedmiotu dzierżawy nieruchomości. 
 
Ad. 10. 
Sprawy bieżące. 

1. Zastępca Wójta poinformował o piśmie Towarzystwa Społeczno-Kulturalnego Niemców 
Województwa Śląskiego zawierającym propozycje umożliwienia uczniom należącym do 
mniejszości narodowych i etnicznych. 
Radni zapoznali się z treścią przedstawionego pisma.  



2. Jacek Kiszkis pytał jakie są plany dotyczące pomieszczeo w SPZOZ, w którym odbywają się 
usługi rehabilitacyjne?  
Wójt Gminy odpowiedział radnemu na zadane pytanie.  

3. Adam Łud:  
- zwrócił się do Wójta o zwołanie posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Wójt poprosił o 
przygotowanie na piśmie wniosku o zwołanie posiedzenia. 
- przypomniał również o usunięciu zwałów asfaltu leżących przy Starej Bramie NITROERGU; 
- prosił o przejrzenie ulicy Lublinieckiej, szczególnie naprzeciwko byłego Ośrodka Zdrowia; 
- pytał na jakim etapie są prace związane z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego? 
Wójt Murowski odpowiedział, w ciągu najbliższych dni będzie podpisane zarządzenie o 
powołaniu Zespołu Urbanistycznego.  
- zgłosił zrzut ścieków do Małej Panwi na terenie Krupskiego Młyna; 

4. Jacek Kiszkis: 
- pytał czy znany jest termin następnego posiedzenia Komisji Mieszkaniowej? Wójt 
odpowiedział, że jest planowana na początek lipca; 
- zwrócił uwagę na jakośd remontów dróg powiatowych; 

5. Marek Smaruo:  
- chciał się dowiedzied czy będzie remontowana droga przy garażach w Ziętku? 
- zgłosił naprawę chodnika przy sklepie w Ziętku; 
Wójt powiedział, że prace takie są zaplanowane. 

6. Rafał Kuczera prosił o załatanie dziur na ul. Piecucha w Potępie oraz na terenie zatoki 
przystanku autobusowego. 

7. Gerard Piegza zgłosił naprawę chodnika przy ul. Nowej w Potępie; 
8. Wójt Murowski wraz z Zastępcą Wójta szczegółowo omówił przebieg inwestycji budowy 

ujęcia wody oraz „Przez sport do zdrowia”. 
 

 
Na tym protokół zakooczono i podpisano: 

 
Posiedzenie Komisji zakooczyło się o godz. 18.00. 
 
Na tym protokół zakooczono i podpisano: 
 
(-) Rafał Kuczera; (-) Łud Adam; (-) Dawydzik Artur; (-) Kiszkis Jacek; (-) Piegza Gerard (-) Marek Smaruo 

 
Prot.  
K. Michałek  
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy 
1 x a/a 

 
 

 


